
ЗАПИСНИК  

СА САСТАНКА( пкруглпг  стпла  кпнпбара ) ОДРЖАНОГ  ДАНА 17.04.2015. ГОД.У 

ТУШ'' ТОЗА  ДРАГОВИЋ '' 

 

Састанак  је  птвприп  Гпран Михаилпвић , наставник услуживаоа у  ТУШ '' Тпза Драгпвић ' 

Захвалип је присутнима  на ушещћу  .Присутнима  се у име  дпмаћина  захвалип и ппжелеп  

дпбрпдпщлицу  и  Драгпслав  Арсенијевић , наставник  услуживаоа . 

Председник  заједнице  - Игпр  Бем  је такпђе ппздравип  скуп  и  рекап  да   ушесници 

треба  да  буду  практишни   и  да  сваки  шлан  мпже  да да  предлпг  п прпмени 

Правилника .  Сви треба да узму ушещће , сад  је  прилика да се дају примедбе на 

Правилник – истакап је Бем . 

Ја сам присутан свим такмишеоима , на   такмишеоима  се  деца прпмпвищу , щтп је 

дпбрп. Раније је  билп  незадпвпљства  на такмишеоима, затп мплим шланпве жирија да 

щтп прпфесипналније   пдраде  ппсап , да се деца  друже , напредују  у  струци  и  да  

такмишеое  буде  щтп  садржајније ,  да  се ментпри  не  мещају у тпку  такмишеоа . 

Ппкущавамп  такпђе  да  неке  нпве стандарде  предлпжимп    и   Министарству  прпсвете , 

рекап   је  Мпмшилп  Стпјанпвић , прпфеспр Виспке  хптелијерске щкпле .  Он  је  јпщ  рекап  

да  је  тест  лаган , замплип  је  да  се  држе  упутстава .  Самп  такмишеое  је  важнп  за  

щкпле а и за привреду  уппщте . Не  треба да  дпзвплимп  да  нам  се  прпфил  псипа   и  не  

треба  да  будемп  себишни  , већ  треба  да  ппмпгнемп  младима . Кпнашнп  рещавамп   и  

прпблем  учбеника . 

Бпривпје  Грашанин  -  Екпнпмска  щкпла , Ваљевп :  Гпдинама  усаглащавамп  ставпве  .  За  

практишни  деп  све  је  написаанп  у  Правилнику  и  треба се  тпга  придржавати .  Такмише  

се  деца ,  а  не  ми  ,  какп  гпд  да  је ,  тп је  успех  деце . Правилник  је  дпбар .  

Саща  Никплић -  ЕТШ  , Ппжаревац :  немам  примедбе . Ми маое  щкпле треба  да  

будемп  вище  укљушене  састанцима , треба  да  дпбијемп  вище  инфпрмација . 

Гпран Михаилпвић – ТУШ '' Тпза  Драгпвић '' Крагујевац :  ми  смп  желели  да  све  буде  

транспарентнп , какп никп пд  ушеника  не  би  буде пщтећен ни на један  нашин .  Затп  

нисмп  хтели ни да  будемп  шланпви ни у једнпм  пд  жирија , с  пбзирпм  да  смп  

дпмаћини.  Хпћемп  да  вам  буде  угпднп и  да  из  Крагујевца ппнесете  ппзитивне  утиске 

. 



Зпран  Окулић    СШ ''  Светпзар  Милетић ''  Нпви  Сад :  нисмп  били  за пдвајаое  трећег  

и  шетвртпг  степена .  Мислим  да ту нема неке  ущтеде . Штп  се  тише  шетвртпг  степена  ,  

Правилник  треба  да  се  прпмени .  На  састанку  кпји  је  пдржан пред  такмишеое  у   

Крагујевцу  дпщлп  је  малп  щкпла ,  а  мислим  да  је  битнп  да  дпђу  сви  какп би  на  тим  

састанцима  рещили  неке  дилеме .  Мпрамп  вище  да  се  пдазивамп  сасатанцима  ,  

пкругли  стплпви  ће  се смаоивати , јер  ћемп  дпћи  дп  тпга  ,  да  самп  такмишеое  буде  

квалитетнп .  Не  треба  да  расправљамп  на  пкруглим  стплпвима , већ  све  треба  да  

буде  утврђенп  на  претхпдним  састанцима . 

Ни  ја  не  знам  шија  је  идеја  да  се  раздвпје  такмишеоа  трећег  и  шетвртпг  степена . 

Мислим  да  треба  да  буде  једнп  такмишеое , истакап  је  Мпмшилп  Стпјанпвић . 

Бпривпје  Грашанин ,  Ваљевп  :   ми  смп  хтели  да  се направи  актив  наставника  

услуживаоа на  нивпу  државе ,  да се  састају  једнпм  у  2-3  месеца , где  ћемп  давати  

примедбе кпје  би  прпследили  Министарству  прпсвете . 

Зпран  Петрпвић  (  Шабац ) :  мислим  да  треба  да  се уведу  струшни  семинари  ,  кап  

щтп  имају  и  други  прпфили .Ппстпји  разлишитпст  у  приступу . Нека  веће щкпле држе 

семинаре  маоим  щкплама . Сви  имају  семинаре  псим  нас . 

Саща Никплић  , Ппжаревац :  пптцеоују нас  друге  кплеге  бащ  збпг  тпга . 

Игпр  Бем :  никп  вам  не  брани  да  се  прганизујете ,  али  ви тп  нисте  радили . 

Направите  захтев  заједници , заједница уради  сарадоу  са Виспкпм хптелијерскпм  

щкплпм. 

Александар  Цекић , Очаци :  из  уније  ппслпдавац смп  наищли  на  птппр. Питаое  је  

какп  рещити  екстерне  шланпве  у  кпмисијама. 

Дејан  Стпјанпвић , Нищ : У  Правилнику  кувари  се  такмише у  2  дисциплине , тп  ће  

пптеретити  бучет  щкпле .  Предлажем  да се  уведе  јпщ  једна  дисциплина  за  кпнпбаре 

– барскп  ппслпваое .  Предлажем  јпщ  један тест , али  са  кљушем  и  практишни  деп – п  

трпщку  щкпле .  

Зпран   Окулић , Нпви  Сад :  на  састанку  у  Крагујевцу дали  смп  предлпг  да  се  убаци  

дпдатна  дисциплина -  барскп  ппслпваое .  А  мпжемп  дпдати  и  заврщаваое  јела  пред  

гпстпм . Кпд  пбјављиваоа  резултата требалп  би  да  се  тестпви  пбјаве  заједнп  

кпнашнпм  ранг  листпм . 

Предлпженп  је  да  се  измени   Правилник , такп щтп се брище став у шлану  28. 

Правилника , где се  пбјављује превремена ранг  листа . 



Предлпг  је  једнпгласнп  прихваћен . 

Прпфеспр  Мпмшилп  Стпјанпвић  се  слаже  са  пвпм  изменпм .  

Мпмшилп  Стпјанпвић  :  щтп  се  тише  семинара  , ми  кап  щкпла  мпжемп  бити  пд  

кпристи .  И  за  барскп  ппслпваое  се  слажемп  , самп  би  сугерисап  да  се  усагласите  са 

удружеоем  бармена . Зпвите  наставнике  других  щкпла да  вам  ппмпгну , не  треба  

бити  сујетан . Вищак  инфпрмација  не  щтети .  

Опщти  закљушак  је да  Виспка хптелијерска  щкпла  и  Заједница  треба  да  сарађују . 

Председник  Заједнице ,  Игпр  Бем   је  рекап  да  је птвпрен  за  сарадоу . Скуп  треба  да 

да  захтев  за сарадоу ,  заједница  ће све  тп  рещити  прпцедуралнп  . 

На  састанку  је  дпгпвпренп  да  се  прганизује  састанак за  састављаое  шланпва  актива  

наставника  услуживаоа .  

Први  састанак  ће  се  пдржати  у  Нпвпм  Саду  у  септембру  месецу  ,  други  у  Шапцу  у  

јануару  месецу  и  трећи  у  Бепграду  у  мају  месецу . 


